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Verslag tekst: Naam 
Patricia opent de vergadering en bedankt de stuurgroep Rondom ENKA voor het 
stuk wat zij eerder al hebben toegestuurd. Dit stuk betreft de aandachtspunten tbv 
het verkeersonderzoek en visie op de toekomstige verkeersafwikkeling van  
Rondom ENKA.  
Het doel van het gesprek is het integrale verkeersonderzoek dat de gemeente zal 
uitvoeren, te bespreken. Het gesprek over het onderzoek van Klok/BPD en ROC 
RijnIJssel is in april.  
 
De stuurgroep vraagt zich af of de ING ook wordt meegenomen in het integrale 
verkeersonderzoek van de gemeente. Richard geeft aan dat dat gebeurd.  
ENKA zou wel graag aandachtspunten tbv het ROC RijnIJssel ondezoek willen 
doorgeven aan de gemeente. Zij hebben dit document bijna gereed. Zij willen dit 
ook graag aan Goudappel doorsturen. 
Auke zal het document met aandachtspunten in de week van begin maart doorsturen 
aan Patricia.  
Patricia neemt het mee in gesprek met ROC RijnIJssel. 
 
De stuurgroep vraagt zich af waarom er voor Goudappel is gekozen en niet voor een 
andere partij. Richard geeft aan dat dit een objectief verkeersonderzoek is en dat er 
gekozen is voor dezelfde partij als bij het onderzoek van Klok/BPD en ROC 
RijnIJssel. Beide projectleiders van Goudappel hebben al heel veel kennis van dit 
gebied. Andere ontwikkelingen die zich voordoen in de omgeving van het AKZO 
terrein worden niet meegenomen in het onderzoek,  omdat Goudappel opdracht is 
gegeven zich te richten op de grote wegen, op het gemotoriseerde en het langzame 
verkeer (wat is de huidige capaciteit, hoeveel verkeer komt erbij, kunnen deze 
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wegen dat aan, etc).Er wordt gekeken naar de huidige drukte op de Velperweg, 
Oude Velperweg en Vosdijk en wat betekenen de ontwikkelingen op het Akzo 
terrein en de ING voor de verkeersdruk. 
 
Belangrijk aandachtspunt voor ENKA is de Plattenburgseweg en kruising  
Wichard van Pontlaan. Daar staat het nu al geregeld vast volgens de bewoners.  
Stel dat er een doorgang komt via de Plattenburgseweg, dan zal dat problemen 
opleveren bij het viaduct denkt men.  
Is het mogelijk dat deze kruising wordt toegevoegd aan het verkeersonderzoek? 
Richard zal dit overleggen. 
 
De Merwedestraat zal niet worden meegenomen in het onderzoek, de snelfietsroute 
wel. Dit zit in het verkeersonderzoek van het project, niet in het integrale onderzoek. 
 
Ontsluiting Molenbeke op de Velperweg is volgens de bewoners nu soms al een 
probleem. Dit wordt niet apart meegenomen in het onderzoek, na het bekend worden 
van de resultaten kan hier wel naar gekeken worden.  
 
De stuurgroep zet hun aandachtspunten t.b.v het integrale verkeersonderzoek op 
papier en stuurt deze toe.  
Richard zorgt dat Goudappel het stuk ontvangt.  
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